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2021Z23727 

Vragen van het lid Van Ginneken (D66) aan de Minister van Binnenlandse 
Zaken en Koninkrijksrelaties over waarom Nederland het Dataprotectieverdrag 
nog niet geratificeerd heeft (ingezonden 16 december 2021). 

Vraag 1
Kan de Minister toelichten waarom Nederland er voor gekozen heeft dit 
verdrag nog niet te ratificeren? Welke obstakels bestaan er met betrekking tot 
dit besluit? 

Vraag 2
Is het demissionaire kabinet van plan dit verdrag alsnog te ratificeren? Zo ja, 
op welke termijn? 

Vraag 3
Hoe apprecieert de Minister de memo van de Toetsingscommissie Inzet 
Bevoegdheden (TIB) en Commissie van Toezicht op de Inlichtingen- en 
Veiligheidsdiensten (CTIVD) waarin opgeroepen wordt de conventie zo 
spoedig mogelijk te ratificeren?
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